
Consultancy support for in-depth analysis of data from the two methods
(CPM and PFC)

• Консультационная поддержка в проведении углубленного анализа 
данных, полученных по двум методам (CPM and PFC)

Assistance in measuring IFFs from drug trafficking (country experience)

• Содействие измерению НФП от наркотрафика (опыт стран)

Expert support in analyzing the national statistical system for the 
application of other methods, possible adaptation of methods (RA, 
mapping agencies, etc.)

• Экспертная поддержка в анализе национальной статсистемы на 
предмет применения других методов, возможная адаптация методов



Detailed instructions on algorithms of each method, including automation 
of data collection and processing (using software); Translation

• Инструкции по алгоритмам действий применения каждого метода, 
включая, автоматизацию сбора и обработки данных (использование 
Software)

Conducting trainings on each sub-type of IFFs and measurement methods 
with the responsible national agency

• Проведение тренингов по каждому подтипу НФП и методам измерения с 
ответственным нацагентством

Advising the development of national policies and mechanisms

• Консультирование при разработке национальной политики и механизмов
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